MAJOR CORPORATE EVENTS

大事回顧

With the strengthened financial capacity, we continued our focused work in building an efficient bulk cargo network which aims for a profitable future.

2009

04.2009

• PYI injected 60% of the new capital into Yichang Port Group for its 51% equity stake. 保華集團就投資於宜昌港務集團51% 股權,支付增資額其中60%。



- Shareholders of PYI approved the proposal of 2 for 1 rights issue. 保華集團股東批准每1股供 2股集資計劃。
- PYI acquired 25% interest in Jiangyin Sunan Container Terminal. 保華集團購入江陰蘇南集裝 箱碼頭之25%股權。





07.2009

• PYI completed rights issue and raised HK\$362 million. 保華集團完成供股,成功集資3.62億 港元。

隨著財務能力增強,集團年內繼續努力不懈 建立完善的大宗散貨中轉網絡,謀求長遠回報。

11.2009

• PYI completed the injection of a total sum of RMB114 million for the 51% equity interest of Yichang Port Group, following which Yichang Port Group became a subsidiary of PYI.

保華集團完成向宜昌港務集團增資合共人民幣1.14億元,並取得其51%股權; 宜昌港務集團隨即成為保華集團的附屬公司。

12.2009

• PYI completed the disposal of an aggregate of 15% interest in Yangkou Port Company. The total consideration amounted at RMB300 million.

保華集團完成出售洋口港公司合共 15%權益,作價合共人民幣3億元。





2010

• PYI completed the contribution of RMB134.8 million to the capital base of Jiangyin Sunan Container Terminal for an increase of equity interest from 25% to 40%.

保華集團已完成注資人民幣1.348億元以增加 江陰蘇南集裝箱碼頭之資本,所持股本權益 亦由25%增至40%。